
 Protokoll fört vid styrelsemöte hos Lars Lövkvist måndag 11 januari -10 

 

Närvarande: Per Alvarsson, Bodil Broberg, Marie Karlsson, Lars Lövkvist, Boel Rönnblom 

och Rosemarie Wiktorsson. 

 

Nr. 1. Årsmötet. 

Årsmöte tisdag 9 februari, i församlingshemmet (är bokat). 

Mötet börjar 19.00, styrelsen samlas 18.00. 

Martin Ingvarsson föreläser (bekräftat efter mötet, Maries anm.). 

Lars fixar 60 hela frallor och 2,5 tårtor. 

Per handlar kaffe, te, mjölk, saft och servetter. 

Bodil B fixar blommor och lotteriringar. 

Alla försöker fixa vinster. 

Marie fixar nyckel. 

Per gör utskick och skickar in till Föreningsnytt. 

Per tar fram ekonomisk rapport. 

Marie gör dagordning och verksamhetsberättelse. 

Rossie gör affischer. 

Förslag att utnämna en årets Agda för året som varit: Bo Nilsson i Myrarp för sitt 

stora engagemang i skolfrågan. 

Bodil B kollar med Henry om ev. Agda-staty. 

 

Nr. 2. Övriga frågor. 

Malmövägen 

Rossie ringer Vägverket angående Malmövägens hastighet. 

 

Förslag på aktiviteter 2010 

* Städdag 

* Gökotta 

* Besök hos Anna Wemlerth i Skyrup (Bodil B frågar henne) 

* Lars-Erik Williams 

* Ev. cykelrunda 

* Ev. fest 

* Besöka lokala livsmedelsproducenter 

* Måleböke byavandring 

 

Bidrag 

Sparbanken 1826 har avslagit bidragsansökan i år. 

 

Framtidsfrågor 

Vad kan bli framtiden för skolans lokaler? 

Vad kan göras för Matteröd? 

Cykelväg – Bodil B tar upp det i 2020-projektet. 

 

Förslag på nästa styrelsemöte 

Onsdag 17 mars kl 19.00 i Agdas stuga. 

 

  Vid pennan   Justeras 

 

 

 

  Marie Karlsson, sekr.  Per Alvarsson 


